

Copyright Agreement Form

Responsible Author	المؤلف المسؤول	
Title of Manuscript	عنوان البحث	
Acceptance Date	تاريخ قبول البحث (خاص بالمجلة)	

List of Authors أسماء المشاركين في البحث

No	Name – Surname الاسم ولقب العائلة	E-Mail البريد الإلكتروني	Signature التوقيع	Date التاريخ
1.				
2.				
3.				
4.				
5.				

Responsible/Corresponding Author:

معلومات الباحث المسؤول عن التواصل مع المجلة

Universit/Company	اسم الجامعة/ المؤسسة		
Address	العنوان		
E-mail	البريد الإلكتروني		
Phone; mobile	الهاتف/ المحمول		

The author(s) agrees that:

- The manuscript submitted is his/her/their original work and has not been plagiarized from any prior work,
- all authors participated in the work substantively and are prepared to take public responsibility for the work,
- all authors have seen and approved the manuscript as submitted,
- the manuscript has not been published and is not being submitted or considered for publication elsewhere,
- The text, illustrations, and any other materials included in the manuscript do not infringe upon any existing copyright or other rights of anyone.
- Permission to copy and redistribute the material in any medium or format other than commercial purposes as well as remix, transform and build upon the material by providing appropriate credit to the original work.
- The Contributor(s) or, if applicable to the Contributor's Employer, retain(s) all proprietary rights in addition to copyright, and patent rights. I/We indemnify OYUNULMESAIL Journal and the Editors of the Journals and hold them harmless from any loss, expense, or damage occasioned by a claim or suit by a third party for copyright infringement, or any suit arising out of any breach of the foregoing warranties because of publication of my/our article. I/We also warrant that the article contains no libelous or unlawful statements and does not contain material or instructions that might cause harm or injury.
- This Copyright Agreement Form must be signed/ratified by all authors. All signatures must be original and authenticated.

يوافق المؤلف (المؤلفون) على ما يلي:

- البحث المقدم هو عمله الأصلي ولم يتم انتحالها من أي عمل سابق،
- شارك جميع المؤلفين في العمل بشكل جوهري وهم على استعداد لتحمل المسؤولية العامة عن العمل،
- لقد اطلع جميع المؤلفين على البحث ووافقوا عليها كما تم تقديمها، ولم يتم نشر البحث ولم يتم تقديمه أو تحكيمه في مكان آخر،
- لا ينتهك النص والرسوم التوضيحية وأي مواد أخرى مدرجة في البحث أي حقوق طبع ونشر حالية أو حقوق أخرى لأي شخص.
- السماح بنسخ المحتوى وإعادة توزيعها بأي وسيلة، بالإضافة إلى مزج المحتوى مع الأعمال الأخرى المقدمة للمجلة.
- يحتفظ الباحث (الباحثون) بجميع حقوق الملكية بالإضافة إلى حقوق الطبع والنشر وحقوق براءات الاختراع.
- أنا / نحن نعطي الحق لمجلة عيون المسائل ومحري المجلة ونحميهم من أي خسارة أو نفقات أو ضرر ناتج عن مطالبة أو دعوى من قبل طرف ثالث بسبب انتهاك حقوق الطبع والنشر، أو أي دعوى تنشأ عن أي خرق للضمانات المذكورة أعلاه نتيجة لنشر مقالتي/مقالتنا. كما أضمن/نضمن أن المقالة لا تحتوي على بيانات تشهيرية أو غير قانونية ولا تحتوي على مواد أو تعليمات قد تسبب ضرراً أو أذى.
- يجب أن يتم التوقيع/التصديق على وثيقة حقوق الملكية والنشر هذه من قبل جميع المؤلفين ويجب أن تكون جميع التوقيعات أصلية وموثقة

Responsible Author	المؤلف المسؤول	Date التاريخ	Signature
	/...../.....	التوقيع